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Sisältö

Kannen kuvassa on harmaantunut myllyrakennus.
Kuvassa vasemmalla oleva kivi on myllynkivi.
Myllynkivillä jauhettiin viljaa jauhoiksi.
Kuva: Emmi Eronen
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Harjukosken mylly

Harjukosken mylly toimi yli sata vuotta

Harjukosken mylly sijaitsee 
Kyyvesi-järven rannassa Ihastjärvellä.
Myllyn osoite on 
Ihastjärventie 261,
50970 Mikkeli.

Voit vierailla 
Harjukosken myllyllä ilmaiseksi
4.6.−2.8.2025.
Kohde on silloin auki 
tiistaista lauantaihin
kello 10–17.

Mylly valmistui 1870-luvulla.
Ihmiset jauhoivat myllyssä viljaa jauhoiksi.

Sisällä oli kaksi suurta myllynkiveä
ja koneisto,
joka toimi virtaavan veden voimalla.
Koneisto pyöritti kiviä toisiaan vasten
ja ne jauhoivat viljan jyvät jauhoiksi.

Alueen asukkaat käyttivät myllyä yli sata vuotta.
Myllyn toiminta loppui vuonna 1975.
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Kuvassa näkyy punainen tupa eli ihmisen koti.
Kuvan alalaidassa on vanha myllynkivi.
Kuva: Emma Eronen
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Perinteisiä rakennuksia

Harjukosken myllyllä 
voit nauttia luonnon maisemista 
ja nähdä perinteisiä suomalaisia rakennuksia.

Niiden rakentajat käyttivät rakennustapoja,
jotka ovat nykyisin harvinaisia.
Siksi myllyn rakennukset ovat arvokkaita.

Myllyn lisäksi alueella on 
tupa eli myllärin koti
ja kaksi aittaa eli varastoa.
Siellä on myös vanha sauna
sekä läävä eli rakennus,
jossa oli eläimiä.

Myllyrakennuksen takana on pato.
Virtaava vesi liikutti myllyn koneistoa.
Kuva: Emma Eronen



Tule vierailulle!

Osoite

Ihastjärventie 261
50970 Mikkeli

Saavutettavuus

Kohde ei ole esteetön.
Opas- tai avustuskoira 
saa tulla mukaan näyttelyyn.

Aukioloajat

24.6.−2.8.2025
Museo on auki 
tiistaista lauantaihin kello 10–17.
Museoon on ilmainen sisäänpääsy.
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Poikkeavat aukioloajat

Museo on suljettu 8.7.2025.



Yhteystiedot
Sähköposti: museot@sivistys.mikkeli.fi
Puhelinnumero: +358 40 129 5090 
Vastaamme arkisin kello 9–15.
Toimistomme on kiinni juhlapyhinä.

Voit myös seurata meitä sosiaalisessa mediassa.

Instagram: 
@mikkelinkaupunginmuseot
https://www.instagram.com/mikkelinkaupunginmuseot/

Facebook:
https://www.facebook.com/suursavon.museo/
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